

رئيسة لجنة الإئتمان والمخاطر

Chairman of Risk & Credit Committee



د/ بسمة مزيد محمد التويجري -رئيسة لجنة الإئتمان والمخاطر

مستشارة استراتيجية ومالية بخبرة واسعة في الأسواق المالية والحوكمة المؤسسية. تشغل حالياً منصب المؤسس والرئيس التنفيذي في شركة مهلاً للاستشارات المالية المرخصة من هيئة سوق المال لتقديم أعمال المشورة في الأوراق المالية، وتشغل منصب عضو مجلس إدارة في صناديق أسواق النقد والدخل الثابت في الأهلي كابيتال، كما تشغل منصب عضو مجلس إدارة جمعية النهضة. وهي عضو في لجنة الخدمات المالية والاستثمار في الغرفة التجارية بالرياض. شغلت سابقاً منصب عضو هيئة تدريس في قسم المالية- كلية إدارة الأعمال بجامعة الملك سعود، ولها إسهامات بحثية ومهنية بارزة في التمويل والاستثمار.

التعليم :

- CMA ، CME-1
- رخصة هيئة السوق المالية لتقديم أعمال المشورة في الأوراق المالية
- شهادة الاندماج والاستحواذ من امبيريال كوليدج – بريطانيا
- شهادة التمويل المتكامل للاستثمار الاستراتيجي من جامعة بيركلي – الولايات المتحدة الأمريكية
- مستشار إداري معتمد، وزارة التجارة
- مستشار تعليمي معتمد، وزارة التجارة

- مستشار مالي معتمد، وزارة التجارة
- مدرب معتمد للرخصة الدولية لريادة الأعمال (ILFEN)، معهد الملك سلمان لريادة الأعمال، جامعة الملك سعود
- التدريس في التعليم العالي، جامعة UCL – بريطانيا

Dr. Basmah Mazeed Mohammed Al-Tuwaijri - Chairman of Risk & Credit Committee

A strategic and financial advisor with extensive experience in financial markets and corporate governance. She currently serves as the Founder and Chief Executive Officer of Mahlan Financial Consulting, a company licensed by the Capital Market Authority to provide securities advisory services. She is also a Board Member of Money Market and Fixed Income Funds at AlAhli Capital, a Board Member of AlNahda Society, and a member of the Financial Services and Investment Committee at the Riyadh Chamber of Commerce.

Previously, she served as a faculty member in the Finance Department, College of Business Administration, King Saud University, and has notable academic and professional contributions in finance and investment.

Education:

CME-1, CMA

Capital Market Authority License for Securities Advisory Services

Mergers & Acquisitions Certificate, Imperial College London – UK

Integrated Finance for Strategic Investment Certificate, University of California, Berkeley – USA

Certified Management Consultant, Ministry of Commerce

Certified Educational Consultant, Ministry of Commerce

Certified Financial Consultant, Ministry of Commerce

Certified Trainer for the International License for Entrepreneurship (ILFEN), Salman Bin Abdulaziz Institute for Entrepreneurship, King Saud University

Teaching in Higher Education Certificate, UCL University – UK